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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/17-11/3 
URBROJ : 2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,       28. 3. 2017. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 30. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

30. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 28. ožujka 2017. godine (utorak) s početkom 
u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Vinko Vukušić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Tanija Čaušević, član VMO 
- Marko Gojević, član VMO 
- Radojka Martinović, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Gornja Vežica:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje i realizacija programa Ekološka akcija  

2. Razmatranje pristiglih dopisa 

3. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora: 

a. Politička stranka HDZ Rijeka 

b. Daniela Štimac Midžić – humanitarna priredba 

4. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
   

Predsjednik Vijeća s nazočnima je raspravio realizirani program - ekološka akcija 
koja se održala u subotu 18. ožujka na brdu Sveti Križ. 

U akciji je osim djelatnika KD Čistoća, sudjelovalo 20-ak volontera te se čistilo 
područje odnosno staza ispod Astronomskog centra.  

Budući da je Vijeće u svom Programu planiralo dvije ekološke akcije,  

Zaključeno je 

 Da će se slijedeća akcija na brdu Sveti Križ održati u subotu 8. travnja. 
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AD 2  

 
Predsjednik Vijeća i tajnica nazočne su upoznali sa zaprimljenim dopisima 

građana koje je Vijeće razmotrilo te sukladno mišljenju, proslijedit će se odgovor odnosno 
upiti nadležnima. 

 

AD 3 

 
 Nazočni su upoznati sa pristiglim zahtjevima za korištenje prostora od strane 
političke stranke HDZ te sa zahtjevom gđe. Daniele Štimac Midžić na koje je Vijeće 
izrazilo pozitivno mišljenje.  

 

AD 4 

 
 Pod ovom točkom, nazočni su razmatrali komunalnu problematiku kao i radove 
koji su planirani za realizaciju kroz komunalne prioritete. 

 
 

Sjednica je završila u  20,00 sati.  
U Rijeci, 28. ožujka 2017. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.    
  
 
 
 
Zapisničarka-referentica za mjesnu samoupravu:       Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:           
             Sonja Ban Oklobdžija                                                       Vinko Vukušić 
 


